

Sted: Teams Kl: 19.00 til 20.30

Tilstede: Jimmy Brastad, Mia Sofie Sandvoll, Tulla Schmelling, Lene Birkedal, May-Britt Rindal

Fravær: Morten Berg

Sak 17/23- ISIC møte 2023

- Jimmy og Tulla gir styret en oppsummering fra årets møte.
- Referat fra årets ISIC møte blir lagt ut på klubbens hjemmeside.

Sak 18/23 -Biobank

- Har ikke kommet mer info og svar fra de, så styret tar dette på nytt møte når det foreligger noe fra dem.

Sak 19/23 Taushetsavtale

- Det blir gjennomgått taushets erklæring som skal signeres av medlemmer av styret, avlsråd og andre som innehar verv i klubben.

Sak 20/23 Treff Frya 2024

- Det er kommet til styret at flere ser det som et problem at treff 2024, er samtidig som 17 mai og at man har andre forpliktelser fredag 17 mai som er den dagen da flest reiser til treffet.
- I og med at treff datoen ble frigjort under medlems møte på Tretten i år, vurderer styret om det er mulig å flytte treffet til en nærliggende helg. Men det er vanskelig å finne en helg da det ikke må komme i konflikt med NKK's arrangement. Og det er fordel med langhelg da det er mange tilreisende.
- Det må høres med dommer om mulighet for å dømme en annen helg.
- Og det vil bli lagt ut en spørreundersøkelse på hjemmesiden for å finne ut om medlemmer ønsker å komme på treffet 2024.
- Om det ikke vil bli nok deltakere blir treffet avlyst, og om mulig blir det satt opp en utstilling istedenfor.
- Dette må det finnes utav snarest da det må ordnes med dommer og treff-komite må få ta kontakt med de som skal arrangere aktiviteter om de kan ved en annen anledning og ikke minst om det er mulig å leie Frya leir en annen helg.

Sak 21/23- Fotokonkurrans

- Det er kommet inn mange flotte bilder og bildene er oversendt juryen.

Sak 22/23- Årsmøte 2024

- Om styrets medlemmer ønsker noen forandringer til møte så må det på plass snarest, styret tar dette til etterretning. Det vil bli lagt ut en påminnelse til medlemmene ang frister for innsendelse til årsmøtet i neste blad.

Sak 23/23 Eventuelt

- Styret diskuterer om hvordan bedre få svart opp e-post med spørsmål og lignende fra medlemmer, Lene begynner og ser på maler for dette.
- Kalender er godt i gang og Jimmy slutfører denne slik at den kan sendes inn til trykk.

Møte avsluttes kl 19.30

Neste møte: Ingen dato satt, blir møte om det dukker opp sak.

Referent – May-Britt Rindal